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Abstract (en)
[origin: WO8706388A1] Switch of the tilting blade type wherein the spring blade (35) provides for the tension of the moving blade (38) and the return
of the pusher (39); under the action of the pusher (39) the spring blade (35) separates progressively from the inclined terminal (34); the inclination
value is given for products in compliance with standard (DIN 41635, shape A); the closure system of the case comprises flanges which retain the
cover; the shaft of the accessories is cast in a single operation.

Abstract (fr)
Commutateur du type à lame basculante dans lequel, le ressort-lame (35) assure la tension de la lame mobile (38) et le rappel du poussoir (39),
sous l'action du poussoir (39) le ressort-lame (35) décolle progressivement de la borne inclinée (34); la valeur de l'inclinaison est donnée pour les
produits conformes à la norme (DIN 41635, forme A); le système de fermeture du boîtier comprend des collerettes qui retiennent le couvercle; l'axe
des accessoires est moulé en une seule opération.
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